
 

Afdeling Hoorn 

 

Beste partijgenoot, 

Nieuwsbrief  
Hierbij ontvang je de nieuwsbrief van PvdA-Hoorn over de belangrijkste activiteiten 
en politieke gebeurtenissen van afgelopen maand. 
Veel leesplezier! 

GR 2022 – Verkiezingsprogramma – Ledenvergadering 13 oktober 
Graag brengen wij de komende ledenvergadering onder de aandacht: 
woensdagavond 13 oktober 2021, inloop vanaf 19:45 uur, wijkcentrum De Zaagtand. 
Deze avond zal o.a. het verkiezingsprogramma vastgesteld worden voor de 
gemeenteraadverkiezingen. 

GR 2022 – Kandidatenlijst – Ledenvergadering 17 november 
Ondertussen is de kandidaatstellingscommissie druk bezig met haar taken. Tijdens 
de ledenvergadering op 17 november zal de kandidatenlijst worden vastgesteld. De 
locatie van deze vergadering wordt zo spoedig mogelijk bekend gemaakt. 

Ondersteuning bestuur en fractie 
We zijn zeer dankbaar voor de hulp van diverse leden aan het bestuur en de fractie. 
Achter de schermen steunen zij ons met raad en daad. We kunnen het niet vaak 
genoeg zeggen: heel hartelijk dank! 

Met vriendelijke groet, 

Namens fractie en bestuur, 
Maikel Schuitemaker (penningmeester) en Melanie Roeleveld (secretaris) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Activiteiten 
 
1) Nieuw Commissielid 
 
Onze eigen Jetty  Hemming is beëdigd tot commissielid afgelopen juli! We zijn 
ontzettend blij dat ze ons verder komt versterken. Naast haar tomeloze inzet in het 
afdelingsbestuur en als fractiemedewerker, kan zij nu ook direct meediscussiëren in de 
raadscommissies. Onderwerpen zoals onderwijs en opvoeding liggen Jetty aan het hart 
en die kennis en kunde kunnen wij goed gebruiken. Daarom hebben we er heel veel zin 
in om vliegend van start te gaan met het nieuwe politieke jaar!  
Thomas de Groot 
 

   
 
2) Opening Expoost & Open Monumentendag 
 
Nu de coronamaatregelen steeds verder versoepeld worden, mogen de raadsleden 
eindelijk weer vaker op pad. Zo waren Arnica en Arnold meteen al weer aanwezig bij de 
opening van de Open Monumentendag in de Grote Kerk. De jaarlijkse gelegenheid om al 
die mooie Hoornse monumenten weer eens van binnen te bekijken. Een bezoek aan de 
Grote Kerk was extra speciaal, omdat daar momenteel een restaurant en hotel in 
gerealiseerd wordt met respect voor het monumentale karakter. Vervolgens werd ’s 
middags de opening van de expositie “KUUBUTU” (Samen) van Marcel Pinas in Expoost 
aangedaan. De druk bezochte opening werd geopend door Taco Dibbits, directeur van 
het Rijksmuseum te Amsterdam en is zeer de moeite waard. Nog tot 17 oktober te 
bezoeken. Aanrader! 
Arnold Wegner 
 



  
 

   
 

   
 



  
 
3) Op bezoek bij Ad  
 
Op vrijdag 3 september zijn Arnold en Arnica op bezoek geweest bij Ad Geerlink van het 
Westfries Museum. Dit naar aanleiding van het raadsvoorstel dat op de agenda stond 
aangaande de verbouwing van het museum. Het gesprek was zeer prettig en 
verhelderend en heeft ons gesterkt in onze mening om te kiezen voor het beste plan. 
Door dit plan, kan ons museum een mooie brug slaan tussen onze historie en de 
toekomst. Wij hebben er alle vertrouwen in dat de verbouwing onze stad mooier en 
aantrekkelijker maakt en dat we het museum als visitekaartje kunnen gaan inzetten 
voor mensen van heine en ver.  
Arnica Gortzak 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Politiek 
 
1) Arbeidsmigranten 
De woningcrisis bestaat uit een waaier van verschillende facetten, allemaal met elkaar 
verbonden. Een van deze onderdelen zijn de arbeidsmigranten. De raad heeft op 24 
maart vastgesteld dat wij stoppen met het verlenen van vergunningen voor de 
huisvesting van meerdere arbeidsmigranten in een woning. Enerzijds om overlast te 
voorkomen in de woonwijk die hier niet op berust is en anderzijds om uitbuiting van 
onze mede Europese burgers te voorkomen. Echter, dat schept ook een 
verantwoordelijkheid om als samenleving hen een goed onderdak te bieden. Tijdens 
een informatiesessie met de raad werd dit ook uitvoerig bediscussieerd. Wij als PvdA 
Hoorn zien een regionale oplossing als best optie, dichtbij de werkgever. 
Arbeidsmigranten zijn een regionaal vraagstuk waarbij een balans gevonden moet 
worden tussen arbeidsmigranten die voor ongeveer drie maanden werken, de 
leefbaarheid van de steden en de bescherming tegen uitbuiting. Wordt vervolgd!  
Thomas de Groot 
 

 

2) Poort van Hoorn  

Op dinsdagavond 28 september 2021 werden de bestemmingsplannen Pelmolenpad en 
Stationslocatie in de commissie besproken. De hoofddiscussie punten waren de 
verdeling van de te bouwen (sociale) woningen en het al of niet ondergrondsparkeren. 
We hebben ons het aflopen half jaar samen met de Stichting de Betrokken Poorter 
ingezet om ondergrondsparkeren in de plannen te krijgen. Dat gaat moeizaam, daarom 
hebben we een eigen plan gemaakt en ingediend bij de gemeente. Tijdens de commissie 
vergadering sprak Fred Veerman van de Betrokken Poorter in. Hij pleit, goed 
onderbouwd, voor ondergrondsparkeren. Het door ons ingediende plan pleit daar ook 
voor. Onze hoofdargumenten zijn:  

1. Het stedenbouwkundig plan wordt er beter door. De vier bovengrondse 
parkeergarages zijn bepaald niet fraai. Ondergronds parkeren lost dat op;  

2. Dat maakt ook een beter ruimtegebruik mogelijk en bovendien kunnen de 
noodzakelijke bergingen bij wonen ook ondergronds gebracht worden. Dat geeft extra 
woonruimte;  

3. Het is financieel voordeliger als de ruimte voor geplande bovengrondse 
parkeergarage door woningbouw wordt vervangen en dus als evident voordeel heeft: 



extra woningen! (nu zit er ons inziens te weinig sociale woningbouw in het plan);  

4. Voor de bewoners en de bezoekers is het veel plezieriger en veiliger. De wandelroute 
van een parkeergarage naar je erboven liggende woning is stukken aantrekkelijker dan 
een wandeling van een hoge bovengrondse parkeergarage naar je woning, zeker ’s 
nachts. Dat heeft ook een positief effect op de m2 prijs van de woningen.  

Het positieve is dat college en raad nu ook ondergrondsparkeren willen. Het is wat laat, 
maar het college is bezig met een onderzoek naar ondergrondsparkeren. Dat komt dit 
najaar nog beschikbaar. Hopelijk kunnen dan de 4 grote bovengrondse 
parkeergebouwen uit de bestemmingsplannen geschrapt worden en ontstaat er de 
broodnodige extra ruimte voor (sociale) woningbouw of nog specifieker jongeren 
huisvesting.  

Jan Kollen, Commissielid PvdA  

 

3) Samenwerking met Danny Verdonk 

Nadat Danny Verdonk is opgestapt bij GroenLinks, zijn wij met hem een intensieve 
samenwerking aangegaan. Tijdens deze samenwerking hebben wij elkaar op 
verschillende manieren kunnen versterken. In aanloop naar de verkiezingen van 2022 
heeft Danny aangegeven zich niet beschikbaar te willen stellen voor een plek op onze 
lijst. Hij gaat namelijk verhuizen naar Hem en kan daardoor geen raadslid meer zijn in 
Hoorn. Wel wil hij blijven meedenken en zal hij ons wat betreft het 
duurzaamheidsdossier bijstaan met zijn kennis en ervaring. Wij hebben de periode 
waarin wij samen met Danny hebben gewerkt als zeer prettig ervaren en zullen 
dankbaar gebruik blijven maken van zijn input.  
Arnica Gortzak 
 

 



 
4) Artikel 36 vragen aangaande opvang Afghaanse vluchtelingen 
 
Nadat het Rijk een oproep deed aan gemeenten om toch vooral de capaciteit te 
vergroten aangaande opvang van vluchtelingen, stelden wij, samen met de ChristenUnie 
en GroenLinks de volgende vragen aan het college: 

1. Bent u op de hoogte van de oproep die gedaan is door de staatssecretaris en de 
minister en bent u bereid om gehoor te geven aan de oproep om waar mogelijk hulp te 
bieden bij het vergroten van de opvangcapaciteit en het (tijdelijk) huisvesten van 
vluchtelingen en vergunninghouders?  

2. Op welke manier bent u hier al mee aan de slag?  

3. Is er al een inventarisatie gedaan welke gebouwen eenvoudig geschikt gemaakt 
kunnen worden voor tijdelijke bewoning en bent u hierover ook in gesprek met 
ondernemers en eigenaars van onroerend goed?  

4. Bent u bereid om met spoed eigen leegstaande (kantoor)panden beschikbaar te 
maken voor tijdelijke of permanente bewoning?  

5. In hoeverre bent u al bezig om met innovatieve woonconcepten tijdelijke huisvesting 
mogelijk te maken? Welke versnelde vergunningprocedure zijn nodig om op korte 
termijn extra capaciteit te realiseren en bent u voornemens om deze ook in te zetten en 
op te starten?  

6. Het Rijk heeft 15 miljoen euro beschikbaar gesteld om meer woningen voor 
vergunninghouders te realiseren. Op welke manier kan deze bijdrage in gemeente 
Hoorn drempels slechten om woningruimte beschikbaar te maken?  

7. Bent u bereid om ook met regiogemeenten en de provincie om tafel te gaan om naar 
gemeente-overstijgende oplossingen te zoeken?  

We zien de antwoorden op de vragen met belangstelling tegemoet.  

Arnica Gortzak 

 

 



 
5) WestFries Museum 
 
Het Westfries Museum kan uiteraard rekenen op een bijzonder warm plekje in ons 
sociaal democratische hart. Desondanks hebben wij veel tijd moeten steken in het 
wikken en wegen van alle opties en belangen, om te komen tot een afgewogen besluit 
over de sober en doelmatige renovatie. Maar uiteindelijk bleek dat we eigenlijk 
helemaal niet zo veel keuze hadden. Het meeste geld (83%) gaat naar het verplichte 
onderhoud van een rijksmonument, slechts een klein restant (17%) naar de uitbreiding 
van het WFM. Alles bij elkaar opgeteld bleek variant 4 dan toch de beste optie te zijn en 
daar heeft de fractie dan ook vol overtuiging voor gestemd. Het meest verstrekkende 
model, maar ook met de meeste toekomstwaarde. En niet alleen voor Hoorn, maar ook 
voor de regio. Vervolgens hebben wij veel tijd gestopt in het kijken naar de 
kapitaallasten en hoe we die kunnen dekken, want dat schommelt zo rond de half 
miljoen per jaar. Gelukkig zijn er door Rijk en Provincie al miljoenen toegezegd, draagt 
het WFM zelf ook vanuit het legaat 1,2 miljoen bij en doen de stichtingen Stadsherstel 
Hoorn en Nederlandse Kaap Hoornvaarders ook een lieve duit in het zakje. De PvdA 
Hoorn heeft voorgesteld om een deel van de ongebruikte gelden van de inmiddels 
opgeheven stichting Hoon Marketing te gebruiken en om te kijken of de FTE uitbreiding 
en renovatie van het kantoor aan het Achterom niet uitgesteld kunnen worden. Het 
college onderzoekt momenteel deze voorstellen. 
Arnold Wegner 
 

 
 
 


